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احمد اکبرپور با اشــاره به استقبال بچه ها 
از ژانــر ترســناک می گوید: نه صدا و ســیما، 
نه خانواده و نه مدرســه از ایــن ژانر حمایت 
نمی کنند اما نمی دانم چرا بچه ها آن را دوست 

دارند؟!
این نویســنده ادبیات کودک و نوجوان در 
گفت وگو با ایســنا درباره کلیدواژه هایی مانند 
هیجان انگیز، ترســناک و وحشــتناک که در 
عنوان  بســیاری از کتاب های منتشرشده برای 
نوجوانان دیده می شــود، اظهار کرد: خودِ من 

ژانر وحشــت را نه بلدم و نــه کار می کنم اما 
هیچ وقت هم نتوانســتم علت علاقه بچه ها را 
به این نوع کتاب هــا بدانم، زیرا در در فرهنگ 
مــا نهادهای رســمی هیچ گاه کتــاب و فیلم 
وحشــت را نه پخش می کنند و نه تبلیغ، در 
مدارس ما هــم حتی کوچک ترین اشــاره ای 
بــه این موضوعات نمی شــود. این مســئله از 
این جهت جالب اســت که انــگار  بچه های ما 
خوراک های فرهنگی شــان را نــه از نهادهایی 
مانند مدرســه می گیرند و نه از صدا و سیما، 

حتی خانواده ها هم به شــدت پرهیز  دارند که 
بروند.  بچه های شان ســمت چنین چیزهایی 
برایم این که علاقــه بچه ها به این نوع کتاب ها 
از کجا می آید، جالب است. گاه گداری که قبل 
از کرونا به مدارس دعوت می شدم، از بچه ها که 
می پرسیدم چه کتاب هایی دوست دارند، اولین 
چیزی که می گفتند داســتان های وحشتناک 
بــود، بعد ژانر عشــقی و ملودرام عاشــقانه و 
رمان های طنز هم در رده سوم قرار می گرفت. 
اکبرپور با بیان این که درباره گرایش بچه ها به 
ســمت ترس و وحشت باید با یک روان شناس 
صحبت شــود، گفت: به گمانــم این گرایش 
می تواند یک گرایش ذاتی زندگی امروزه باشد 
و یا کودکان با ترس هایی مواجه اند که دوست 
دارند این ترس هــا را در رمان ها و فیلم ها هم 
ببینند و یا استرسی در زندگی دارند که به این 
سمت کشیده می شوند. علت اصلی این تمایل و 
گرایش را نمی دانم و فقط می توانم حدس بزنم 
که چنین چیزهایی باشد؛ ناخودآگاه در زندگی 
امروزه با فشــارهایی که بر خانواده وجود دارد 
و تأثیر آن بر بچه ها، ترس و وحشــتی در تن 
بچه ها وجود دارد که می تواند از عواملی باشــد 
که بچه ها به سمت داستان های ترسناک بروند.

نویســنده »پدرام السلطنه و ســلفی با قبله  
عالم«، »هفت خوان و خرده ای« و »ســه سوت 

جادویی« دربــاره کتاب هــای انیمه و کمیک 
استریپ و اســتقبال از آن ها و بومی سازی این 
نوع کتاب ها هم گفت: شــاید منِ نویسنده نیز 
گاه گداری دوســت داشته باشــم به سمت این 
نوع کتاب ها بروم و داســتان کمیک  اســتریپ 
بنویســم اما واقعیت این اســت هرچند که ما 
تصویرگــران فوق العاده ای داریم و  شــاید بعد 
از فیلم ایرانــی چندین عنوان جایزه جهانی در 
زمینه تصویرگری گرفته باشیم اما آن تعاملی که 
باید بین تصویرگران با نویسنده ها وجود داشته 
باشد، نیست و برای کتاب کمیک استریپ  هم 
به رابطه بیشتری احتیاج است. رابطه ای که الان 
وجود دارد این طور اســت که نویسنده کتاب را 
به نشر می دهد و آن ها هم به تصویرگر سفارش 
می دهند، تعامل کمــی وجود دارد حتی درباره  
کتاب های تصویــری کودک. کتاب های کمیک 
استریپ به تعامل بیشــتر نویسنده و تصویرگر 
نیاز دارد و این طور نیست که نویسنده فقط متن 
بنویسد و تصویرگر هم تصویرگری کند بلکه به 
یــک کار تیمی احتیاج دارد که ما در این حوزه 
بسیار بی ســابقه و در بهترین حالت  کم سابقه 
هســتیم. به همین دلیل است که فکر می کنم 
برای خلق چنین کتاب هایی نیازمند این تعامل  
هستیم و  با توجه به این که بچه ها مخاطبان این 
کتاب ها هستند، ناشران یا گروه های دست اندرکار 

تولید کتاب برای تعامل بیشتر پا پیش بگذارند. 
اکبرپور  درباره ویژگی های رمان  کمیک  استریپ 
خاطرنشان کرد: شاید یکی از ویژگی های مهم 
کمیک  اســتریپ ها این است که حتما داستان 
پرتعلیقی داشته باشند که بتواند ادامه پیدا کند. 
مثلا داستان »پینوکیو« جذابیت های لازم برای 
کمیک اســتریپ را دارد و می تــوان آن را ادامه 
داد. فکر می کنم ما به متن و داستان های قوی 
نیاز داریم و همچنین به یک سری بازنویسی ها 
و بازآفرینی های »شاهنامه« و کتاب های دیگر 
مانند »هزار و یک شــب« و »کلیلــه و دمنه«. 
این متن ها به شــکلی مدرن بــه دنیای مدرن 
بیاید و بازآفرینی ها و بازنویســی های خلاقی از 
آن ها شــکل بگیرد تا کمیک اســتریپ  داخلی 
فعال شــود و بچه ها بتواننــد از فرهنگ بومی 
خودشان اســتفاده کنند. نویسنده »نامه هایی 
به هیچ کس«، »غولماز« و »کرم شــلوارپوش« 
درباره ارزیابی اش از  کتاب های کمیپ استریپ 
موجود در بازار هم گفت: من کمتر ســراغ این 
کتاب هــا رفته ام، چندتایی را دیده ام که نشــر 
طوطی و یکی دو نشــر دیگر منتشــر کرده اند. 
کتاب هایی بودند که فکر نمی کنم از کتاب های 
قدیمی مانند »تن تن« گامی جلو آمده باشند یا 
من کتابی را نخوانده ام که جذابیت داشته باشد. 

همچنان کارهای قدیمی در ذهنم هستند.

احمد اکبرپور، نویسنده ادبیات کودک و نوجوان:

نمی دانم چرا بچه ها کتاب های ترسناک دوست دارند!

جواد نوروزبیگی، تهیه کننده »برادران لیلا« به کارگردانی 
ســعید روستایی می گوید با شناختی که از مدیران سازمان 
ســینمایی دارد بعید می داند فیلمی را که به خارج از کشور 

رفته و جایزه هم گرفته است آرشیو کنند.
به گــزارش مهر، جــواد نوروزبیگــی، تهیه کننده فیلم 
سینمایی »برادران لیلا« به کارگردانی سعید روستایی درباره 
وضعیــت تقاضای این فیلم برای دریافــت پروانه نمایش از 
سازمان ســینمایی گفت: »زمانی که فیلم هنوز آماده نبود 
و هنوز کارهای نهایــی آن باقی  مانده بود، به صورت خیلی 
اتفاقی و در حاشیه حضور سعید روستایی در جشنواره سزار، 
بخش هایی از فیلم از ســوی کمپانی »والت پانچ« دیده شد 
و آن ها تمایــل اولیه خود را برای کار بر روی این فیلم ابراز 
کردند. طبق مشــورتی که در آن مقطع داشتیم، احساس 
کردیم تا زمانی که فیلم نهایی می شــود و این کمپانی هم 
روی آن کار می کنــد، ما می توانیم پروانه نمایش را دریافت 

کنیم.«
او افــزود: »در روند اجرایی اما مشــکلاتی به وجود آمد 
کــه فیلم دیرتر از مقطعی که لازم بود آماده شــد و در این 
فاصلــه فیلم برای حضور در جشــنواره کن پذیرفته شــد. 
به عنوان تهیه کننده ای که همــواره برمبنای قانون حرکت 
کــرده ام، هرگز نمی پذیرفتم که فیلــم به صورت غیرقانونی 
در جشنواره ای حضور داشته باشد. به همین دلیل بلافاصله 
از سازمان ســینمایی درخواست جلسه برای دریافت پروانه 
نمایش کردیم. در همان مقطع فیلم توسط مسئولان ارشاد 

دیده شد و در جریان فیلم قرار گرفتند.«
نوروزبیگــی تأکید کرد: »در تمام این مراحل ســازمان 
ســینمایی همراهی کاملی با ما داشــت چراکه فیلم پروانه 
ســاخت هم دریافت کرده بــود و از آن جایی که موقعیت 
پیش آمده برای فیلم به واســطه پذیرش در جشــنواره کن، 
به نوعی افتخار برای ســینمای ایران بود، تصمیم گرفتیم با 

تعامل کامل فیلم را به جشنواره بفرستیم.«
تهیه کننده »برادران لیلا« درباره نظرات اصلاحی سازمان 
ســینمایی برای صدور پروانه نمایش این فیلم هم توضیح 
داد: »طبیعتاً در فرآیند صدور هر مجوزی، چه برای ساخت 
فیلمنامــه و چه برای اکران، همواره مــا با نظرات متفاوتی 
مواجه هســتیم که دو طرف موظفیــم درباره اش صحبت 
کنیم. هم ما باید دوســتان سازمان سینمایی را قانع کنیم 
و هم دوستان سازمان سینمایی باید ما را قانع کنند. درباره 
فیلــم »برادران لیلا« هم در حال حاضر در مرحله گفت وگو 

هستیم. فیلمی که هم فیلمسازش طرفداران و علاقه مندان 
خاص خود را دارد و هم ســازمان سینمایی علاقه مند است 

که از آن حمایت کند تا به مرحله اکران برسد.«
او افــزود: »این که در این شــرایط فیلمی از جمهوری 
اســلامی ایران به بخش مسابقه جشنواره فیلم کن راه پیدا 
کرد، اتفاق مبارکی برای کلیت سینمای ایران بود و در ادامه 
هــم این فیلم برکات خود را برای ســینما به همراه خواهد 
داشــت. مگر در هر ســال چند فیلم ایرانی داریم که بتواند 

چنین شأن و جایگاهی به کلیت سینمای ایران بدهد.«
نوروزبیگی درباره همراهی ســازمان سینمایی در زمینه 
اعمــال اصلاحات فیلم هــم توضیح داد: »ما تــا به امروز 
جلسات متعددی با هم داشــته و کار را همراه با هم پیش 
برده ایم. سعید روستایی، من و مسئولان سازمان سینمایی 
حدود ۲۰ روز پیش و قبل از اکران فیلم در جشــنواره کن، 
تبادل نظرهایی درباره فیلم داشته ایم و خیلی از یکدیگر دور 
نبوده ایم. به نظرم شــرایط فیلم از سوی هر دو طرف قابل 
تعامل است و در مرحله مذاکره نهایی درباره آن هستیم. تا به 
امروز هیچ مرجعی به ما اعلام نکرده است که به فیلم پروانه 
نمایش داده نمی شود و آن چه در برخی رسانه ها مطرح شده، 
صرفاً گمانه زنی اســت. اگر قرار بر اعلام این موضوع باشــد 
حتماً باید به بنده و یا ســعید روســتایی این اعلام صورت 

بگیرد.«
او با اشــاره به مصاحبه اخیر پخش کننده فیلم »برادران 
لیلا« درباره برنامه ریــزی برای اکران عمومی آن هم گفت: 
»نمی تــوان به دلیــل بی انضباطی احتمالی مــن به عنوان 
تهیه کننده، مردم را از تماشای یک فیلم خوب محروم کرد. 
سازمان سینمایی هم چنین تفکری ندارد و فیلمی که پروانه 
ساخت برای آن صادر شده حتماً پروانه نمایش هم دریافت 

خواهد کرد.«
نوروزبیگی تصریح کرد: »در تمام این ســال ها شــرایط 
حضور فیلم های ایرانی در جشــنواره های خارجی به همین 
شکل بوده و بعد از پذیرش فیلم، برای دریافت پروانه نمایش 
آن اقدام می شــده است. در دوره جدید اعلام کردند شرایط 
تغییر کرده و فیلم ها موظف هستند قبل از هر گونه حضور 
بین المللی، برای پروانــه نمایش اقدام کنند. از آن جایی که 
ماجراهای مربوط به فیلم »بــرادران لیلا« مربوط به دوران 
تغییر دولت ها بــوده، امیدواریم از این مرحله عبور کنیم. با 
شناختی که از مدیران سازمان سینمایی دارم بعید می دانم 
با فیلمی که به خارج از کشور رفته و جایزه هم گرفته است 
چنین رفتاری داشته باشند که بخواهند کل فیلم را آرشیو 

کنند.«
تهیه کننــده »برادران لیــلا« درباره اظهارنظر ســعید 

روســتایی مبنی بر تن ندادن به اصلاحات فیلم برای اکران 
عمومی هم گفت: »آقای روســتایی در ایــن فیلم علاوه بر 
نویســنده و کارگردان، در کنار بنده یکی از تهیه کنندگان 
فیلم هم محسوب می شود و از موضع تهیه کنندگی چنین 
اظهارنظری داشته اما زمانی که به ایران بیاید حتماً پای میز 
مذاکره حاضر می شود تا با تعامل این فیلم که سرمایه گذار 
خصوصی هم پای آن هست، به اکران برسد. مخاطبان سینما 
امروز منتظر تماشــای این فیلم هســتند و در شرایطی که 
سینما نیاز به چنین فیلم هایی دارد نباید فیلم تنبیه شود، 
شــاید شخص جواد نوروزبیگی یا سعید روستایی به واسطه 
اشتباه، احتمالاً نیاز به تنبیه فردی داشته باشند اما سینما 
نباید از این فیلم محروم شود. اگر اشتباهی در فرآیند کاری 
من صورت گرفته است، اشتباه فردی بوده و نباید به گونه ای 
رفتار کنیم که فیلم از سوی مردم نادیده بماند. در این زمینه 
هم تا به امروز هیچ ابلاغ و اعلامی به ما صورت نگرفته است. 

سازمان سینمایی هم قائل به عدم نمایش فیلم نیست.«
نوروزبیگی در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره 
به تذکر رئیس سازمان ســینمایی درباره برخی رفتارهای 
خارج از عرف از سوی عوامل »برادران لیلا« در حاشیه حضور 
در جشنواره کن و احتمال تأثیر این حواشی بر شرایط اکران 
فیلم هم تأکید کرد: »رفتار شــخصی افراد ارتباطی با فیلم 
ندارد. این رفتارها و اظهارنظرها طبیعتاً شــخصی محسوب 
می شود و به کلیت فیلم ارتباطی ندارد. نظر و عمل شخصی 

افراد است که خود نیز باید نسبت به آن پاسخگو باشند.«
او با اشاره به اکران شدن فیلم هایی همچون »مجبوریم« 
و »عنکبوت« با نظر مســئولان ســینمایی فعلی ادامه داد: 
»مدیران فعلی سازمان سینمایی با سینماگران همراه هستند 
تا ســینما فعال باشد. اتفاقات بین المللی و جهانی هم برای 
سینمای ایران همواره حائز اهمیت بوده است. در جشنواره 
کن امســال هم دو فیلم با مجوز رسمی جمهوری اسلامی 
حضور داشته و این جای شکرگذاری دارد. امیدواریم در این 
شرایط »بردران لیلا« بدون مشکل به اکران عمومی برسد.«
نوروزبیگــی در پایان درباره شــایعه حضورش به عنوان 
تهیه کننــده در مراحل مقدماتی ســاخت فیلم »عنکبوت 
مقــدس« هم ضمن تکذیب این خبــر تأکید کرد: »من در 
همان مقطع تهیه کننده فیلم سینمایی »عنکبوت« بودم که 
مجوز هم برای آن دریافت کرده بودیم. عوامل این فیلم تازه 
همان زمان می خواســتند برای دریافت مجوز اقدام کنند و 

بنده هیچ گاه پای کار آن پروژه نبودم.«

جواد نوروزبیگی، تهیه کننده فیلم »برادران لیلا«:

بعید می دانم »برادران لیلا« را توقیف کنند

فرهنگی   9

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: 
باید تسهیل گر تولید محتوا در فضای مجازی باشیم

ارشــاد  و  فرهنــگ  وزیــر 
تولید  ضرورت  از  اســلامی 
محتــوای خــوب و فعالیت 
در ایــن زمینــه از ســوی 
هنرمنــدان ســخن گفت و 
محتوا  تولیــد  اگــر  افزود: 
از  در فضای مجــازی یکی 
باید تلاش  ماســت  وظایف 

کنیــم تا حوزه فرهنگ و هنر یک تســهیل گر در این زمینه باشــد و موانع 
را برطرف کند. به گزارش ایرنا، محمدمهدی اســماعیلی روز ســه شنبه در 
آیین اختتامیه سوگواره ملت امام حسین)ع( با اشاره به دهه کرامت و میلاد 
حضرت معصومه)س( و امام رضا)ع( در سالن سینمایی وزارت ارشاد گفت: 
تمام افتخار ما محبت امام حســین)ع( است و بیشترین وظیفه ما این است 
کــه با ابزار هنر این محبت را در میان مردم گســترش دهیم و کار ماندگار 
آن کاری اســت که بــا محبت اهل بیت گره بخــورد. وی گفت: برای دهه 
کرامت برنامه های ویژه داریم. مثلا یک میلیون نفر در مســابقات کتابخوانی 
امام رضا)ع( شرکت کردند. بنیاد بین المللی امام رضا)ع( برنامه های مفصلی 
را برای این دهه تدارک دیده اســت. اسماعیلی با تجلیل از برگزارکنندگان 
سوگواره بین الملل ملت امام حسین )ع( افزود: این سوگواره تمامی ندارد و 
این پایان فصل اول آن است. حوزه فرهنگ و هنر یک ابزار است. شبکه های 
خارجی درباره این سخن من که هفته پیش گفتم موضع گرفتند اما افتخار 
هنرمندان ما این اســت که با درخشش هنری آموزه های دینی را در قالب 
هنرهای مختلف آن ابراز می کنند. مثلا اســتاد محمود فرشچیان با تابلوی 
»عصر عاشــورا« نام خود را به عنوان خادم امام حســین )ع( جاودانه کرد. 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ادامه داد: کاری که استاد فرشچیان در طراحی 
ضریح امام رضا)ع( انجام داده اســت نیز اینچنین است که لطف الهی را که 
شــامل حالش قرار داده در خدمت دین قرار داده اســت. وی اظهارداشت: 
اتفاقی که چند روز پیش رخ داد گمراهی و ضلالت بود اما جلوی درخشش 
خورشید را نمی توان گرفت و این محبت امام است و تمام افتخار ما محبت 
امام حســین )ع( است و بیشــترین وظیفه ما این است که با ابزار هنر این 
محبت را در میان مردم گســترش دهیم و کار ماندگار آن کاری است که با 

محبت اهل بیت گره بخورد.

رئیس ساترا 
برخورد با »فیلیمو« 
و »نماوا« را تایید 

کرد
و  »فیلیمــو«  پلتفرم هــای 

»نماوا« در آستانه ابطال مجوز از سوی ساترا قرار دارند. به گزارش فارس، در 
پی انتشار بدون مجوز بعضی سریال های »فیلیمو« و »نماوا« مانند »یاغی«، 
»نوبت لیلــی« و »جادوگر« در این دو پلتفرم کــه برخی بدون بازبینی به 
انتشــار رسیدند، سازمان تنظیم مقررات رســانه های صوت و تصویر فراگیر 
در فضای مجازی )ســاترا( با این دو پلتفرم برخورد می کند. ســعید مقیسه 
رئیس ســاترا در گفت وگو با رســانه ها، ضمن تایید این خبر گفت: »ابطال 
مجوز »فیلیمو« و »نماوا« هنوز قطعی نشــده اســت.« »فیلیمو« و »نماوا« 
پلتفرم های وی اودی که بخش اعظم بازار انتشــار فیلم و ســریال آنلاین را 
در ایران در اختیار دارند، از زمســتان ۹۸ در پی توافق با ساترا، نظارت این 

سازمان را پذیرفتند.

شهاب حسینی: 
پیشنهاد بازی در »عنکبوت مقدس« را رد کردم

شهاب حســینی در صفحه 
شخصی اش از پیشنهاد بازی 
در فیلم »عنکبوت مقدس« 
برنا،  گــزارش  به  نوشــت. 
شهاب حســینی در صفحه 
هیچ  نوشت:  اینستاگرامش 
نســبت  تاییدی  و  نظــری 
به فیلم، کارگردان و ســایر 

موارد آن نــدارم به همان دلیلی که کارگردان فیلــم، زمانی که برای فیلم 
مســت عشــق در ترکیه بودم ضمــن ملاقاتی بازی در ایــن فیلم، به بنده 
پیشنهاد دادند که به دلیل عدم علاقه به موضوع و نگاه کارگردان، پیشنهاد 

ایشان را نپذیرفتم.

انتقاد تهیه کننده »گاندو« از ترانه علیدوستی: 
زنان ایرانی بدبختند و شما منجی شان هستید؟!

مجتبــی امینی، تهیه کننده 
و  ســریال های »گانــدو ۱ 
را  علیدوســتی  ترانــه   »۲
نشســت  در  متهم کرد که 
مطبوعاتی تلاش کرده است 
بگوئیــد زنان ایرانی بدبخت 
و فلاکت زده انــد و او تنهــا 
منجی آن هاست. به گزارش 

خبرگزاری خبرآنلاین، مجتبی امینی، تهیه کننده سینما، تلویزیون، موسیقی 
و دبیر چهل ویکمین جشنواره فیلم فجر که تهیه کنندگی سریال های »گاندو 
۱ و ۲« نیز در کارنامه اش دیده می شــود در پستی اینستاگرامی به انتقاد از 
ترانه علیدوستی که برای اکران فیلم سینمایی »برادران لیلا« به کارگردانی 
ســعید روستایی به هفتادوپنجمین جشنواره فیلم کن رفته بود، پرداخت و 
چنین نوشــت: »خانم بازیگر؛ همراه مردم بودن خوب است، دغدغه مردم را 
داشتن خوب است ولی در عمل ....!!! نه زمانی که در فرش جشنواره سیاسی 
کن با لباس های فاخر غرق در شادی هستید و گوشه ای از کشور عده ای زیر 
آوار نخل های سوخته آبادان حرمت دارد به نخل کن!!! در نشست مطبوعاتی 
تلاش کردید بگوئید زنان ایرانی بدبخت و فلاکت زده هســتند و شــما تنها 
منجی آن ها! وطن فروشــی تا به کجا! چرا زمانی که دســتمزد میلیاردی از 
تهیه کننده اختلاس گر می گرفتید به فکر مردم نبودید!؟ کاش در جشنواره 
کن مقداری از تحریم های ظالمانه غرب که کمر مردم را شکســته صحبت 

می کردید....«

خواننده هندی کُشته شد
والا«  موســی  و  »ســیده 
شناخته شــده  خواننــده 
افراد  هندی به ضرب گلوله 

ناشناس کشته شد.
به گــزارش ایســنا به نقل 
از گاردیــن، پلیــس هنــد 
درباره ی  تحقیــق  حال  در 
قتل »ســیدهو موسی والا« 

خواننده رپ محبوب پنجابی یک روز پس از تیراندازی مرگبار به وی است. 
»شوبدیپ ســینگ سیدو« خواننده ۲۸ ساله که بیشــتر با نام هنری خود 
»سیدهو موسی والا« شناخته می شــود، عصر یکشنبه در حین رانندگی با 
ماشــین خود در منطقه مانســا، منطقه ای در ایالت پنجاب، در شمال هند 

مورد اصابت گلوکه قرار گرفت و پس از انتقال بیمارستان درگذشت.
مقام ارشــد پلیس ایالت پنجاب اعلام کرده تحقیقات اولیه نشان داده است 

که قتل نتیجه یک رقابت بین گروهی بوده است.
به گزارش رســانه های محلی، یــک روز قبل از این حملــه، دولت پنجاب 
پوشــش امنیتی بیش از ۴۰۰ نفر از جمله »موســی والا« را در تلاش برای 
ســرکوب فرهنگ سلبریتی برداشته بود. بیشتر تک آهنگ های این خواننده 
دارای عنوان انگلیسی هســتند، اگرچه این آهنگ ها عمدتاً به زبان پنجابی 

خوانده می شوند.
اولین آلبوم او در ســال ۲۰۱۸ به جدول آلبوم های بیلبورد کانادا راه یافته 
بود. این خواننده رپ ســال گذشــته به حزب کنگره هند پیوست و حضور 

ناموفقی در انتخابات مجلس این ایالت داشت.

اخبارکوتاه

مدیرعامل موسســه فرهنگی هنری اندیشه 
شــهید آوینی با بیان اینکه نــگارش فیلمنامه 
»گاندو ســه« در حال انجام اســت، گفت: قرار 
اســت بازی و انیمیشــن »گاندو« را هم برای 
نوجوان هــا تولید کنیم. کتــاب گاندو به زودی 
منتشــر می شود. به گزارش ایرنا، مهدی نقویان 
روز سه شــنبه در نشست خبری به سریال های 
تولیدی امســال این موسســه اشــاره کرد و 
اظهارداشت: ساخت هشت سریال را برای امسال 
در نظر داریم که شــامل گاندو۳، ترور محرمانه، 
سرباز کوچک امام، شب دیجور، رویان و سپنتا 
اســت. وی با اشــاره به نگارش فیلمنامه گاندو 
سه گفت: نفوذ همیشــه و در همه دولت ها رخ 
می دهد و این نفوذ در یک دولت بیشــتر و در 
یک دولت کمتر است. دولت سیزدهم در تهیه 
و تولید گاندو حمایت معنــوی می کند و ما از 
دولت تشــکر می کنیم. این دولــت رفع کننده 

موانع در روند تولید سریال است.  نقویان افزود: 
ســریال محرمانه درباره تولید واکســن کرونا و 
مشکلاتی اســت که دشمن در پیشرفت علمی 
ایجــاد می کند. این ســریال پربازیگــر در ژانر 
علمی و جاسوسی ساخته شده و کارگردان آن 
محمود معظمی است. وی با اعلام خبر ساخت 
سریالی با عنوان سرباز کوچک امام گفت: کتابی 
با همین نام منتشــر شده که درباره سرگذشت 
مهدی تهانیان است. مقام معظم رهبری تاکید 
کردنــد روی این کتاب کار رســانه ای شــود. 
محمدباقر مفیدی کیا نویسنده و کارگردان این 
ســریال است و نوشتن فیلمنامه اش تمام شده 
است. رئیس موسسه اندیشه شهید آوینی افزود: 
سریال شــب دیجور ساخته محمدرضا گوهری 
اولین سریال درباره آسیب های اجتماعی فضای 
مجازی و به ویژه شاخ های فضای مجازی است. 
سریال شهید لاجوردی نیز در بیست قسمت به 

زندگی این شــهید می پردازد. نقویان با معرفی 
سریال رویان به عنوان اثری درباره یک مجموعه 
دانش بنیــان تصریح کرد: یکی از موفقیت های 
این مرکز توریسم پزشکی است. در این سریال 
موضوعاتی چو ناباروری و افزایش جمعیت را به 
تصویر می کشــیم. سریال سپنتا ساخته مهدی 
غفوری نیز درباره یک اردوگاه اسرای عراقی در 
خوزستان است که برخورد خوبی با آنها می شده 
اســت.  وی ضمن اعلام این خبر که امسال دو 
فیلم سینمایی توسط موسســه آوینی ساخته 
می شــود توضیح داد: فیلــم ۴۴ روز با حمایت 
فارابی ســاخته می شــود و فیلمنامه اش تایید 
شده است. این فیلم درباره یک عکاس معروف 
آمریکایی است که ۴۴ روز قبل از ۲۲ بهمن وارد 
کشور می شود و انقلاب را روایت می کند. جنگ 
ارزی نیز درباره ارز ترجیحی ۴۲۰۰ تومانی است 
که دولت قبلی تصمیم گرفت آن را به کالاهای 

اساسی اختصاص بدهد. فشارهای اقتصادی الان 
بر اساس آن بنیان کج است. در این فیلم فسادی 
که رخ داده را بررســی می کنیم. هر دو فیلم در 
۱۴۰۱ تولید می شــوند و به جشــنواره امسال 
می رســند.  وی افزود: در حوزه انقلاب اسلامی، 
تاریخ پهلوی، ســبک زندگی و جنگ نرم تولید 
مستند و موشن داشتیم. تسخیر لانه جاسوسی 

را در یک مستند با زاویه دید جاسوسان گروگان 
گرفته شــده روایت کردیم. صندلی من در دو 
دوره انتخابات در ۳۱ قسمت پخش شد. به ۳۱ 
استان کشور ســفر و انتظارات مردم از مجلس 
را بیــان کردیم. اولین ها در ســه مجموعه ۴۰ 
قســمتی ساخته شــد که به اولین هایی که در 

تاریخ ایران رخ داده است پرداخت.

فیلمنامه »گاندو ۳« در حال نگارش است

 تولید بازی رایانه ای، انیمیشن و کتاب »گاندو«

تهیه کننــدگان فیلم »پیتر پنج هشــت«، 
فیلــم هیجان انگیز و جدید بــا بازی »کوین 
اسپیسی« به اتهامات تجاوز جنسی علیه این 
بازیگر پاســخ دادند. به گزارش ایسنا، در بیانه 
منتشر شده از سوی تهیه کنندگان فیلم »پیتر 

پنج هشت« آمده است: »مایه تاسف است که 
افزایش اخبار منفی با بازگشــت کوین به سر 
کار زمان بندی شــده اســت، اما این نیز قابل 
انتظار اســت. کسانی هســتند که آرزو دارند 
او بــازی نکند، امــا تعداد آنهــا از طرفداران 

کوین اسپیســی در سراسر جهان کمتر است، 
طرفدارانی که منتظرند هنرمندی که دهه ها 
از نقش آفرینــی او لذت می بردند به ســینما 
بازگــردد«. اخیرا اتهامــات اخلاقی جدیدی 
از ســوی چهار مــرد در بریتانیا علیه »کوین 
اسپیســی« مطرح شده اســت که مربوط به 

سال های ۲۰۰۵ و ۲۰۱۳ است. 
»اسپیسی« که دو جایزه اسکار بازیگری در 
کارنامه دارد، بین ســال های ۲۰۰۴ تا ۲۰۱۵ 
مدیر هنــری تئاتر اولد ویک در لندن بود. در 
 ،MeToo# سال ۲۰۱۷، همزمان با جنبش
اولیــن بار اتهامات تجاوز جنســی علیه او به 

صورت علنی مطرح شد.
او پــس از این اتهامــت از نقش اصلی در 
ســریال موفق »خانــه پوشــالی« نتفلیکس 
کنار گذاشــته شــد و نقش او در فیلم »تمام 

پول دنیا« به کارگردانی »ریدلی اســکات« با 
»کریستوفر پلامر« جایگزین شد.

»پیتر پنج هشت« به عنوان فیلمی که به 
عنوان بازگشــت او به حرفه بازیگری پس از 
چند ســال بیکاری تلقی می شود و امسال در 
بازار جشــنواره کن معرفی و  مورد استقبال 
خریــداران بین المللــی قرار گرفــت. در این 
فیلم که در کالیفرنیا فیلمبرداری شده است، 
»اسپیســی« در نقش پیتر، مرد کاریزماتیکی 
که در یک اجتماع کوچک در دامنه کوه ظاهر 
می شــود، بازی می کند و »ربکا دی مورنی« 

همبازی اوست.
فیلم  فیلمبرداری  همچنین  »اسپیســی« 
توجمان«اولین  »فرانجــو  درباره  مســتندی 
رئیس جمهور کرواسی، روایت تخیلی »مایکل 
هافمــن« از ملاقات مرد جوانــی در ایتالیا و 

»گــور ویدال« و همچنیــن فیلم »مردی که 
خدا را ترسیم کرد« ســاخته »فرانکو نرو« را 
به پایان رسانده است. فیلم »مردی که خدا رو 
ترسیم کرد« روایت داستان مردی نابیناست 
که به اشــتباه متهم به آزار یک کودک شده 
است. اگرچه »اسپیسی« در دو فیلم اول بازی 
می کند، اما در فیلم سوم به عنوان کارآگاهی 
که پرونده را بررســی می کند، نقش مکمل را 
ایفا کرده اســت. فیلم »مردی که خدا ترسیم 
کرد« از »فرانکو نرو« اولین فیلمی بود که پس 
از مطرح شــدن اتهامات اخلاقی علیه »کوین 
اسپیســی« این بازیگر را مقابل دوربین برد و 
این انتخاب با واکنش های شدیدی مواجه شد 
تا آنجا که »ونسا ردگریو« همسر »فرانکو نرو« 
از بــازی خود در این فیلم انصراف داد و »فی 

داناوی« جایگزین او شد.

واکنش تهیه کننده فیلم جدید »کوین اسپیسی«

عده ای نمی خواهند او به سینما بازگردد


